
    
 
     

 Odbor za osiguravanje i unapređivanje kvalitete  Učiteljskog fakulteta u Rijeci 
    Rijeka, Sveučilišna avenija 6  
 
      U Rijeci, 04. studenog 2022. godine  
 

 
Z A P I S N I K  br. 68 

 

Sa Sjednice Odbora za upravljanje i unapređenje kvalitete Učiteljskog fakulteta u Rijeci, 

održane 03. studenog 2022. godine u učionici 380 na Učiteljskom fakultetu. 

Ukupan broj članova:  8  

Prisutni članovi Odbora:   

- doc. dr.sc. Ester Vidović, predstavnik članova Uprave Fakulteta 
- Jasna Vukonić-Žunić, mag. prim. educ. – predstavnica vanjskih dionika (škola) 
- Vesna Katić, viši predavač – predstavnica nastavnika Katedre za metodiku nastavnih 

predmeta prirodnih i društvenih znanosti 
- Tajnik Učiteljskog fakulteta Željko Ševerdija, dipl. iur., predstavnik stručnih službi 
- doc.dr.sc. Anita Rončević - predsjednica Odbora i predstavnica nastavnika Katedre za 

metodike nastavnih predmeta  humanističkih znanosti i umjetnosti 
 
Opravdano odsutni: Željka Ivković Hodžić, predavač – predstavnica nastavnika Katedre za 

obrazovne znanosti, Davorka Guštin, prof. – predstavnica vanjskih dionika (vrtić), Ivona 

Marešić, predstavnica studenata. 

Voditelj sastanka: doc. dr. sc. Anita Rončević 

Zapisničar: doc. dr. sc. Anita Rončević 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Dnevni red: 
1. Prihvaćanje dnevnog reda 68. sjednice Odbora za osiguravanje i unapređivanje 

kvalitete Učiteljskog fakulteta 
2. Usvajanje zapisnika s 67. Sjednice Odbora za osiguravanje i unapređivanje 

kvalitete Učiteljskog fakulteta 
3. Redefiniranje članova Odbora za kvalitetu 
4. Rasprava o studentskim evaluacijama nastavnika 
5. Rasprava o prijedlogu SWOT analize 
6. Razno 

 
Zaključci 68. sjednice Odbora za osiguravanje i unapređivanje kvalitete Učiteljskog fakulteta 
u Rijeci.  
 
Ad 1 
 
Predsjednica Odbora za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete pozvala je članove na 

prihvaćanje predloženog dnevnog reda 68. sjednice Odbora. Uočena je omaška u zapisniku  te 

se traži ispravak navoda izv. prof. dr.sc. Ester Vidović u doc.dr.sc. Ester Vidović, što je usvojeno 

u smjeru ispravka krivog navoda u točan navod. Nakon toga, prisutni članovi jednoglasno su 

prihvatili predloženi dnevni red.   

 
Ad 2  
 
Predsjednica Odbora za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete, pozvala je članove na 

usvajanje zapisnika sa 67. sjednice Odbora za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete. Uočena 

je omaška u zapisniku te se traži ispravak navoda da je Tajnik Učiteljskog fakulteta Željko 

Ševerdija, dipl. iur. – predstavnik članova Uprave fakulteta, a treba pisati da je Tajnik 

Učiteljskog fakulteta Željko Ševerdija, dipl. iur. – predstavnik članova stručnih službi, što je 

usvojeno u smjeru ispravka krivog navoda u točan navod. Prisutni članovi jednoglasno su 

usvojili Zapisnik.  Također je predloženo, budući da vanjskim dionicama Jasni Vukonić-Žunić i 

Davorki Guštin uskoro ističe mandat, da nove članice Odbora budu iz Agencije za odgoj i 

obrazovanje: Jasna Šverko za rani i predškolski odgoj i Ivana Jurjević Jovanić za razrednu 

nastavu. Zaključeno je da bi do kraja studenog predsjednica Odbora trebala kontaktirat 

potencijalne nove vanjske dionice Odbora i pitati za pristanak buduće suradnje.  Također je 

predloženo da na web stranicu Učiteljskog fakulteta treba istaknuti tko ima koju funkciju i do 

kad svakome traje mandat, što se obvezao kolega Željko da će napisati. 

 
Ad 3 
 

Predsjednica Odbora informirala je članove Odbora za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete 

o promjenama članova Odbora. S novim sazivom članova Uprave fakulteta, kolegi izv. prof. 

dr.sc.  Marinku Lazzarichu prestaje funkcija te je nova članica Odbora doc. dr. sc. Ester Vidović, 

predstavnica članova Uprave Fakulteta. Umjesto Petre Linčić, nova članica Odbora i 

predstavnica studenata je Ivona Marešić. 



 

Ad 4 

 
Prije rasprave o studentskim evaluacijama nastavnika, predsjednica Odbora Anita informirala 
je članove o preporučenoj dinamici provedbe i odaziva studenata evaluaciji nastavnika na 
razini Sveučilišta u Rijeci u kojem je navedeno da su uvjeti izdavanja potvrde sveučilišnom 
nastavniku ukoliko je vrednovanju pristupilo najmanje 33% studenata upisanih na kolegij  i 
najmanje 10 studenata upisanih na kolegij. Također je jedan od uvjeta da sveučilišni nastavnik 
treba biti ocjenjen ocjenom 3 i više barem dvije od pet godina (između dva izbora). Postavljeno 
je pitanje, što se na razini Učiteljskog fakulteta čini ili se do sada činilo u studentskim 
evaluacijama nastavnika kojima se nisu zadovoljili navedeni kriteriji? Predloženo je da se 
organizira sastanak sa studentima na kojem bi svi studenti dobili povratnu informaciju 
evaluacije.  Također je predloženo da se svi nastavnici okupe zajedno na način da će deset 
nastavnika, ocijenjenih s najvišim ocjenama studentskih evaluacija, podijeliti sa svima vlastita 
iskustva primjera dobre prakse nastavnih umijeća. 
Nakon toga, pristupljeno je Analizi rezultata studentske evaluacije kolegice Neve Slani te su 
zajednički, jednoglasno, predložene slijedeće aktivnosti i zaključci rasprave: 

1.  da će se zatražiti i proučiti sva prethodna dokumentacija kolegice Neve Slani kojom 
se pratio njezin rad sa studentima te mjere koje su do sada bile uvedene za njezin 
profesionalni rast 

2. ukoliko nema dokumentacije, predlaže se slijedeći protokol:  
a. samoevaluacija 
b. tražit će se od kolegice da sama predloži stručno usavršavanje i napiše plan 

rada 
c. da se kolegica Neva Slani dodatno educira u području metodike matematike 

(npr. prouče se svi priručnici prof. J. Đurović i druga literatura, da u 1. 
semestru metodike napiše nastavnu pripremu koju bi dala na uvid kolegici 
prof. dr.sc Sanji Rukavini, bude nazočna na nastavnim izvedbama iz 
matematike od 1.-4. razreda osnovne škole i sl) 

d. kontaktirat će se prof. dr. sc Sanja Rukavina radi suradničke procjene i zamolit 
će se za pomoć i suradnju 

e. pozvati uskoro kolegicu Nevu Slani na sjednicu Odbora za kvalitetu na 
razgovor kako bi se shvatila ozbiljnost situacije 

3. Slijedeća 69. sjednica Odbora održat će se 10. studenog 2022. godine. U 12.30 h u 
prostoriji 380 Učiteljskog fakulteta u Rijeci. Do tada će se predsjednica Odbora Anita 
raspitati o prethodnoj dokumentaciji kolegice Neve Slani kojom se pratio njezin rad sa 
studentima te donesenim mjerama (točka 2 a). Na 69. sjednici Odbora donijet će se 
odluka kada će kolegica osobno nazočiti razgovoru sa članovima Odbora (točka 2 e). Za 
točke 2 b, 2 c i 2 d  naknadno će se definirati vremenski plan realizacije.  

 
 
 

Ad 5 

 

Predsjednica Odbora potakla je članove na raspravu o prijedlogu SWOT analize. Članovi su se 
jednoglasno izjasnili da se: 



1. navedeni prijedlog preda Dekanu učiteljskog fakulteta izv. prof. dr. sc. Darku Lončariću 
radi suglasnosti izvedbe 

2. SWOT analiza lektorira 
3. Pošalje na sve mailove svih djelatnika Učiteljskog fakulteta, nakon suglasnosti Dekana 

i lekture te se omogući rok od 15 dana za dostavljanje povratne informacije s 
naznačenom jasnom uputom o proceduri ispunjavanja tj. odgovaranja i uputom o 
provedbi SWOT analize 

Vremenski rok bio bi informirati Dekana do 10. studenog 2022. godine te provesti lekturu do istog 

datuma.  

 

 

Ad 6 

 
Pod točkom razno, predsjednica Odbora  predložila je da se do kraja ove kalendarske godine 
analiziraju informacije Odbora za osiguravanje i unapređivanje kvalitete Učiteljskog fakulteta 
na web stranici Fakulteta te eventualno ažuriraju svi podaci. Istaknula je da će ukloniti svoje 
vlastoručne potpise dokumenata, radi zaštite osobnih podataka. Također je najavila ažuriranje 
neslužbenih pravnih dokumenata u službene, a tiče se dokumenata Odbora za osiguravanje i 
unapređivanje kvalitete Učiteljskog fakulteta. Jedna od narednih aktivnosti je i finalizacija 
Priručnika o kvaliteti studiranja na učiteljskom fakultetu u Rijeci.  

 
 
 

predsjednica  
Odbora za osiguravanje i unapređivanje kvalitete  

Učiteljskog fakulteta: 
                                                                                                                                            

    doc. dr. sc. Anita Rončević   v.r. 
 

 


